التاريخ: 16/06/2025 Date: 16/06/2025 KREC/FIN/2025/23 KREC/FIN/2025/23

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين To: Boursa Kuwait Company

Subject: Supplementary Disclosure: Board of Directors meeting date to review and discuss the increase procedures.

الموضوع: إفصاح مكمل - تحديد موعد اجتماع مجلس الإدارة للمناقشة والبحث في إجراءات زيادة capital رأس المال الشركة.

Reference to the above mentioned subject, and in accordance with the provisions of Chapter Ten (Disclosure and Transparency) of the Capital Markets Authority's Bylaws, we would like to inform you that the Board of Directors of Kuwait Real Estate Company will convene Wednesday, 18/06/2025 at 01:00 PM to deliberate and review the procedures related to the increase of the Company's share capital.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصا على الالتزام بمتطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال، نود إفادتكم بأن مجلس إدارة شركة عقارات الكويت سوف يجتمع في يوم الأربعاء الموافق 2025/06/18 في تمام الساعة 01:00 ظهراً، وذلك للمناقشة والبحث في اجر اءات زبادة رأس مال الشركة.

نرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل عن المعلومات الجوهرية وفقا Attached is the supplementary disclosure form of material information as per Appendix No. (11).

للملحق رقم (11)

Best Regards

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،

*CC:

والرئيس التنفيذي

السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الافصاح

* نسخة الى:

CMA – Disclosure Dept.



نموذج إفصاح مكمل

| Date | 2025/06/16 | 2025/06/16 | التاريخ |
|--|---|---|--|
| Listed Company Name | Kuwait Real Estate Company | شركة عقارات الكويت | إسم الشركة المدرجة |
| Disclosure Title | Supplementary Disclosure Regarding Material Information | إفصاح مكمل عن معلومات جو هرية | عنوان الإفصاح |
| Previous Disclosure date | 26/03/2025 | 2025/03/26 | تاريخ الإفصاح السابق |
| Disclosure Update | Further to the Company's disclosure dated 26/03/2025 regarding the results of the previous Board of Directors meeting and their approvals to increase the Company's share capital by 15% as a cash increase for the purpose of expanding the Company's operational activities, please be informed that the Board of Directors of Kuwait Real Estate Company will convene on Wednesday 18/06/2025 at 1:00 PM to discuss and approve the results of the capital study report prepared by the specialized company and to follow up on the procedures related to the said capital increase in preparation for submission to the Extraordinary General Assembly. | الحاقاً لإفصاح الشركة المؤرخ في الإدارة السابق وموافقة المجلس على زيادة الإدارة السابق وموافقة المجلس على زيادة رأس مال الشركة بنسبة 15% كزيادة نقدية بهدف التوسع في النشاط التشغيلي للشركة، نحيطكم علما بأن مجلس إدارة شركة عقارات الكويت سوف يجتمع في يوم الأربعاء الموافق 2025/06/18 في تمام الساعة 00:00 ظهرا وذلك لمناقشة وإعتماد نتائج تقرير دراسة رأس المال المعدة من قبل الشركة المختصة ومتابعة الإجراءات الخاصة بتلك الزيادة تمهيدا لرفعها إلى الجمعية العمومية الغير عادية. | التطور الحاصل على الإفصاح |
| The financial impact of the development (if any) | No Impact | لايو جد | الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) |

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الوارده فيه ودقتها وإكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو خاطئة الويناقصة وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني أو نتيجة إستخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى

طلال جاسم البحر فائب رئيس مجلس الإدارة AQARAT والرئيس التنفيذي